
Protokoll fra møte 22. august 2019 

Tilstede: Solveig Kavli, Åsmund Vassel, Mette Løkeland, Mia Kolbjørnsen, Andreja Ostojic og Espen 

Edvardsen 

1 Godkjenning av protokoll fra sist og dagsorden 

Godkjent uten merknader. 

2 Nytt fra skole 

Det forventes å være 238 elever totalt og 37 på 1. trinn. Lærernormen er 16 elver pr. lærer på 

småtrinnet og 21. på mellomtrinnet. Denne normen følges.  Skolen er definert som full. 

Full skole fører til mindre fleksibilitet i bruk av lokale. Blir blant annet lite avskjæringsareal. 

Nordahl Griegsalen er akkurat stor nok, men har ikke plass til stoler ved skolesamlinger. 

Økonomien er sunn. Skolen styrer i retning av overskudd. 

I kommende skoleår skal det vært såkalt kvalitetsoppfølging i regi av byrådsavdelingen. Det vil kreve 

en del innsats fra FAU, men tema og plan for oppfølgingen er ennå ikke utarbeidet.  

Hvert tredje år vil det bli arangert Møhlenspill i stedet for Åpen dag. 2020 er det tid for Møhlenspill. 

3 Referat fra møte om hjertesone 

Ingen merknader. 

4 Evaluering av trafikksituasjon – hva er FAUs viktigste budskap til komite for miljø og byutvikling?  

Utsatt. Saken er utsatt til oktober i kommunen. 

5 Vårt innspill til den nye skolebruksplanen (momentliste) 

Svært tilfreds med nytt bygg og godkjent inneklima. 

Når skolen er helt full, så begrenser det noe av den tiltenkte fleksible bruken. Lite avskjermingsareal 

og bruk av biblioteket må planlegges nøye.  

Arealene setter store krav til klasseledelse og organisering. 

Garderobene er for trange og det er ingen rom for spontan dialog mellom skole og hjem. 

Uteområdet er for lite og lekeapparatene er ikke tilstrekkelig hensiktsmessige. 

6 Samlet evaluering av FAU-aktiviteter skoleåret 2018/2019 

• Lysfest i desember, kafedrift. For dårlig organisert og for lite saltmat. 

• Sykler & Blomster i april. Vellykket arrangement. Hinderløypen bør forbedres og man bør 

søke om å få stengt Professor Hansteens gate. 

• 17. mai morgen, toget og ettermiddag. Morgen arrangement vellykket med stort oppmøte i 

det lokale toget. Det var klokt å flytte ettermiddags arrangementet sin oppstart til 1500. 

Underskuddet er for stort. Bør vurdere endringer både når det gjelder betalingsordning og 

innkjøp. 

• Trinnvise aktiviteter har stort sett vært spillkvelder på skolen, men det rapporteres om 

vellykkede kvelder.  



7 Økonomisk status 

Gis i konstituerende møte 11.09.19 

8 Eventuelle foreldreaktiviteter i forbindelse med foreldremøtene på småtrinnet 

FAU oppfordrer og gir støtte på inntil 1.000 pr. trinn. 

9 Eventuelt 

Ingen saker.  


